

Date: 07 January 2026

Messrs. Abu Dhabi Securities Exchange

Greetings,

With reference to your inquiry regarding the movement in the share price of ANAN Holding PJSC during the trading sessions of 05 and 06 January 2026, we would like to inform you that the Company confirms that there are no undisclosed material information or developments that may have affected the share price during the mentioned period.

We further confirm that the Company has not issued any new disclosures, and that there are no events requiring disclosure in accordance with the rules and instructions approved by the Abu Dhabi Securities Exchange and the relevant regulatory authorities.

Accordingly, the recorded movement in the share price is attributable to normal market trading factors and is not related to any material information issued by the Company.

The Company reiterates its full commitment to immediate disclosure of any material information as and when it becomes available, in compliance with the applicable regulatory requirements.

التاريخ: 07 يناير 2026

السادة / فريق سوق أبوظبي للأوراق المالية

المحترمين ...

تحية طيبة وبعد ،،

بالإشارة إلى استفساركم وال المتعلقة بحركة سعر سهم عنان القابضة ش.م.ع خلال جلسي التداول بتاريخ 05 و 06 يناير 2026، نود إفادتكم بأن الشركة تؤكد عدم وجود أي معلومات أو تطورات جوهرية غير معلنة قد تؤثر على سعر السهم خلال الفترة المشار إليها.

كما تؤكد أن الشركة لم تصدر أي إفصاحات جديدة، ولا توجد أي أحداث تستوجب الإعلان وفقاً لأنظمة والتعليمات المعتمدة لدى سوق أبوظبي للأوراق المالية والجهات الرقابية ذات العلاقة.

وعليه، فإن الحركة المسجلة على سعر السهم تعود لعوامل تداول السوق ولا ترتبط بأي معلومة جوهرية صادرة عن الشركة.

وتجدد الشركة التزامها الكامل بالإفصاح الفوري عن أي معلومات جوهرية فور توفرها، التزاماً بالقواعد التنظيمية المعمول بها.

و تفضلوا بقبول فائق الاحترام و التقدير

Anan Investment Holding PJSC

عنان للاستثمار القابضة ش.م.خ

